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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
19/9-2022 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
 Camilla Ewald sekr. 
 Conny Karlsson  
 Finn Clausen 
 Lars Söderman 
 
 

Frånvarande: Roger Nilsson kassör 
 Ann Pettersson suppl. 
 Mats Persson  suppl. 
 Per Henrik Göransson  
 Peter Grenander 
 Sarah Nilsson 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande:  
 Ordförande informerade under respektive punkter. 

 
 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Våra fonder har gått ner. 
 Vi börjar sälja Bingolotter till uppesittarkväll och kalendrar som tidigare år. 

 
 Luftgevär: 
 Vi har fortfarande inte hittat ledare för Skåneserielaget. Vi anmäler ändå ett lag. 
 Vi behöver köpa luftgevärsskott. Lasse ber Björn att köpa 50 000 st. 

Vi behöver även köpa korthållsskott då vi bara har 3 300 st kvar. Vi köper in 15 000 st. 
 Det är veterantävling 8/10. 
 Vi har fått förfrågan om ca 20 st från KIF kan komma och skjuta 8/10. Har vi möjlighet? 

Detta är OK, vi ska ta 100kr/pers men minst 2 000kr 
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 Johan Yngvesson undrar om kan ta emot skyttar 7/10, under dagtid. Det har vi ingen 
möjlighet tid då de flesta av oss arbetar. 

 Vi saknar fortfarande tjänstgörande i sekretariatet udda veckor. 
Camilla tar tisdagen och Fredrik tar torsdagen 
 
 

 Korthåll: 
 Vi behöver ”stänga ner” stugan. Fönsterluckor ska sättas upp, bänkar ska bäras in, 

stuprör rensas, stugan vinterstädas mm. Vi träffas 25/9 kl 09.00 
 

 Säkerhet: 
 Inget att rapportera. 

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 Inget att rapportera. 
 

 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 18/1 Kicki Bohman  60 år 
 3/4 Bilal Sidani 50 år 
 4/4 Sven Johnsson 80 år 
 31/7 Annika Haugsöen 50 år 
 25/9 Jan Bohman 60 år 
Alla telegram är skickade vid rätt tidpunkt men de har inte blivit redovisade i protokollen. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 Armaturer är utbytta i luftgevärshallen + att vi fått lysrör. 

 Conny kör och lämnar vårt bly om vi fyller våra spannar. 

 Ordförande undrar om vilket sätt som är bäst när han behöver kontakta sin styrelse, 
mail eller SMS? 
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§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa möte är 14 november kl 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


